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在线阅读本书

007系列电影第七部《金刚钻》的英文原版小说，再现James Bond的睿智与英勇！

Book Description 

James Bond is on one of his toughest assignments: to infiltrate a diamond-smuggling
pipeline that stretches from South Africa to America. The woman he's using to do it -
Tiffany Case, a cool, devil-may-care blonde - could lead him into even more trouble. As
Bond follows the gem trail to Las Vegas, he realizes he's in far too deep, mixed up with
a terrifying gang of US mobsters who'll kill anyone that gets in their way. And, with the
sadistic hitmen Wint and Kidd on his tail, Bond's only chance of escape comes in the
alluring shape of Tiffany herself. 

Book Dimension: 

length: (cm)19.8 width:(cm)12.9

亚马逊网同时为您奉上：

1. 007电影第一部《诺博士》英文原版小说

2. 007电影第二部《俄罗斯情书》英文原版小说

3. 007电影第三部《金手指》英文原版小说

4. 007电影第四部《雷霆万钧》英文原版小说

5. 007电影第五部《雷霆谷》英文原版小说

6. 007电影第八部《生死关头》英文原版小说

7. 007电影第十一部《登月计划》英文原版小说

8. 007电影第二十一部《皇家赌场》英文原版小说
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